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Locatie:  
Nr.	 Datum:		 Tijdstip:	 Opgesteld:		

Kantine	Hercules	 17			2	juli	2019	 Start			:	20.15	uur	
Einde		:	22.30	uur	 Isabelle	Numan	

 
Deelnemers:		
Alle	bestuursleden	(5)	bij	aanvang	aanwezig.	
Leden	18.	

	
Opening	en	vaststelling	agenda	
De	vergadering	wordt	geopend	en	de	aanwezigen	worden	welkom	geheten	door	Jan.	Voordat	er	
inhoudelijk	wordt	ingegaan	op	de	agenda,	wordt	er	één	minuut	stilte	gehouden	voor	Henk	Krommendijk.	
Hij	is	onlangs	overleden.	
	
Goedkeuring	notulen	16e	ALV	
De	notulen	van	de	16e	Algemene	Ledenvergadering,	d.d.	11-12-2018,	worden,	zonder	op-	en/of	
aanmerkingen,	goedgekeurd.		
	
Tijdens	het	doornemen	van	de	notulen,	neemt	Jan	de	gestelde	vragen	op	pagina’s		3,	4	en		5	door.		
	
Pagina	3	
Vraag	van	Sander	Jacobs:	
‘Ventileren	dat	als	je	als	club	een	bepaald	aantal	leden	haalt,	de	contributie	verlaagd	kan	worden?	
	
Antwoord	Jan:		
‘Hier	is	niets	mee	gedaan.	Geld	moet	geen	motivatie	zijn	om	lid	te	worden	van	SC	Hercules.	Daarnaast	zitten	
wij	niet	in	een	gunstige	financiële	positie	om	hierin	mee	te	gaan.’	
	
Pagina	4	
Vraag	van	Ron	Brinkkemper:	
‘Wordt	er	rekening	gehouden	met	bijv.	uitbetaling	kinderbijslag	bij	het	innen?	
	
Antwoord	Jan:	
‘Dit	valt	niet	binnen	de	mogelijkheden.’	
	
Vraag	van	Ronald	Koopman:	
‘De	vereniging	bepaalt	wat	er	wordt	gekocht	en	geïnvesteerd	en	niet	de	Stichting/Coöperatie	bepaalt	wat	er	
wordt	gekocht,	komt	dit	straks	ook	in	de	nieuwe	statuten	te	staan?’	
	
Antwoord	Jan:	
‘Door	de	Hercules	deelname	aan	het	dagelijkse	bestuur	van	de	Coöperatie	zal	voldoende	inspraak	worden	
gewaarborgd	.’	
	
Pagina	5	
Vraag	van	Sander	Jacobs:	
‘Is	het	mogelijk	om	een	bijzondere	ledenvergadering	uit	te	roepen	als	de	concepten	zijn	goedgekeurd	en	de	
plannen	concreet	zijn	m.b.t.	de	Coöperatie?	
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Antwoord	Jan:	
‘Er	zal	geen	speciale	ALV	worden	georganiseerd.	Bij	interesse	kan	er	wel	een	informatiebijeenkomst	
georganiseerd	worden.’	
	
	
Korte	terugblik	afgelopen	seizoen	
	
Afgelopen	seizoen	is	er	veel	gebeurd.	Enkele	succesmomenten	zijn	onder	andere:	

1. Periodekampioenschap	zondag	H1	
2. Vrijdagveteranen	zijn	zowel	najaar-	als	voorjaarkampioen	geworden	
3. Zondag	H4	is	voorjaarskampioen	geworden	
4. MO15	is	gepromoveerd	naar	de	hoofdklasse	

	
Er	zijn	niet	alleen	successen	geboekt	op	het	veld,	maar	ook	door	de	harde	werkers	in	de	
evenementencommissie	en	de	TC.	De	TC	heeft	zich	in	de	afgelopen	periode	veelal	beziggehouden	met	het	
formeren	van	een	trainersstaf.	Inmiddels	is	dit	rond	en	de	TC	wordt	hiervoor	bedankt.	De	
evenementencommissie	heeft	dit	seizoen	voor	zowel	de	jeugd	als	senioren	diverse	succesvolle	
evenementen	georganiseerd,	zoals:	
	

• Het	wintertoernooi	
• Reünie	PSCK	en	VVZ	
• Vrijwilligersbarbecue		
• Herculadiestoernooi	
• Husseltoernooi	
• 7	tegen	7	toernooi	
• Disco	avond	
• Sinterklaasfeest	jeugd	

	
Komend	seizoen	bestaat	SC	Hercules	10	jaar.	De	evenementencommissie	wordt	gevraagd	om	hiermee	aan	
de	slag	te	gaan.	Daarnaast	staat	er	op	18-10-2019	een	FIFA-toernooi	gepland	voor	de	jeugd	en	senioren.	In	
juni	2020	vindt	er	mogelijk	een	FC	Liverpool	fan-dag	plaats.	Dit	moet	nog	wel	geregeld	worden.		
	
Naast	de	successen	is	er	ook	een	maar!	
Het	aantal	leden	is	teruggelopen	naar	563	leden,	gemeten	op	01-07-2019.	Ten	aanzien	van	vorig	jaar	is	dit	
een	daling	van	107	leden.	Mede	door	de	ledenterugloop	en	de	doorstroom	van	de	JO19	junioren	naar	de	
selectie,	heeft	SC	Hercules	aankomend	seizoen	geen	JO17	en	JO19	teams.	Wat	een	positieve	ontwikkeling	
is,	is	dat	er	bij	de	mini’s	en	de	onderbouw	(tot	13	jaar)	een	stijgende	lijn	(van	99	naar	146	leden)terug	te	
zien	is	in	het	aantal	aanmeldingen.	De	focus	zal	dan	ook	liggen	op	de	huidige	jeugd	en	het	aantrekken	van	
nieuwe	jeugdige	leden.			
	
Jan	benoemd	dat	bovenstaande	ook	herkenbaar	is	bij	andere	clubs	in	de	Zaanstreek.		
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Doelstellingen	2019-2020	
De	doelstellingen	voor	het	komende	seizoen	zijn	onderverdeeld	in	zes	pijlers:	
	

1. Samenwerking	
2. Ledenbestand	
3. Voetbalzaken	
4. Inzet	vrijwilligers	
5. Verhuur	
6. Overige	doelen	

	
1:	Samenwerking	
Een	groot	doel	van	SC	Hercules	is	het	vinden	van	een	samenwerkingsvorm	met	TVZ,	zodat	er	op	diverse	
gebieden	resultaat	geboekt	kan	worden.	Zo	zal	SC	Hercules	vanaf	01-01-2019	dezelfde	leverancier	als	TVZ	
hebben,	omdat	dit	een	financieel	voordeel	met	zich	meebrengt.	Ook	zal	er	worden	ingezet	op	het	
organiseren	van	gezamenlijke	activiteiten.	Denk	hierbij	aan	toernooien	met	beide	activiteiten;	tennis	&	
voetbal.	TVZ	heeft	aangegeven	dat	zij	dit	een	goed	idee	vindt.	Het	doel	hiervan	is	het	realiseren	van	een	
combi-abonnement,	waarbij	men	zowel	lid	is	van	SC	Hercules	als	van	TVZ.	Het	doel	zou	moeten	zijn	om	
uiteindelijk	tot	een	Omnivereniging	te	komen.		
	
Bert	Brikkemper	merkt	op:		
‘Omnivereniging?	Er	zijn	nog	te	veel	verschillen,	bijvoorbeeld	de	prijzen	van	de	producten	in	de	kantine.	
Deze	moeten	dan	wel	gelijk	getrokken	worden.’	
	
Jan	sluit	niet	uit	dat	dit	gedaan	zal	worden.		
	
Ook	wordt	er	gesproken	over	de	samenwerking	met	andere	clubs.	Wat	doet	SC	Hercules	bijvoorbeeld	met	
spelers	die	niet	in	een	team	passen?	Blijven	zij	verwezen	worden	naar	andere	voetbalclubs	of	kan	er	een	
samenwerking	tot	stand	komen?	Hier	zal	meer	aandacht	aan	moeten	worden	besteedt.		
	
Met	wie	kan	SC	Hercules	samenwerken	om	haar	positie	te	versterken?	
Marcel	van	Houten	benoemd	dat	hij	dan	denkt	aan	een	fusie	met	een	andere	club	in	de	Zaanstreek.	Het	
teruglopen	van	het	aantal	leden	is	niet	alleen	een	probleem	bij	SC	Hercules,	maar	ook	bij	andere	clubs.	
Waarom	halen	we	de	clubs	niet	allemaal	naar	één	complex	toe?		
	
Jan	geeft	aan	dat	er	vanuit	anders	clubs	geen	toenadering	is	gezocht	om	in	gesprek	te	gaan	over	een	
eventuele	fusie,	maar	geeft	aan	dat	SC	Hercules	hierin	zelf	initiatief	zal	nemen.		
	
In	het	verleden,	voor	de	fusie	tussen	PSCK	en	VVZ,	heeft	VVZ	gesprekken	gevoerd	met	ZCFC	ten	aanzien	van	
een	fusering.	ZCFC	stond	hier	destijds	positief	tegenover.	Mogelijk	dat	dit	nog	steeds	zo	is.		
	
Het	bestuur	is	bereid	om	gesprekken	aan	te	gaan	met	andere	verenigingen:	‘Waar	kunnen	wij	elkaar	helpen	
en/of	ondersteunen?’	
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2:	Ledenbestand	
Zoals	eerder	omschreven	zal	de	focus	op	de	jeugd	gelegd	worden.	De	club	zal	meer	aantrekkelijk	gemaakt	
moeten	worden	voor	de	jeugd	door	bijvoorbeeld	meer	activiteiten,	buiten	het	voetbal	om,	te	organiseren.	
Ten	aanzien	van	het	organiseren	van	evenementen	zou	SC	Hercules	wat	kunnen	leren	van	RCZ,	maar	men	
wil	niet	de	cultuur	van	RCZ	overnemen.		
	
Tevens	is	het	belangrijk	dat	SC	Hercules	kwalitatieve	trainers	heeft,	wat	voor	nu	het	geval	is.	Er	worden	
goede	trainingen	gegeven,	waardoor	de	jeugd	zich	goed	kan	ontwikkelen.	Naast	de	trainingen	zal	SC	
Hercules	de	voetbalschool	“DD	personal	football	academy”	aanbieden.	Deze	voetbalschool	staat	onder	
leiding	van	Dyron	Daal.		
	
Qua	promotie	van	SC	Hercules	zal	de	club	zich	met	name	gaan	richten	op	de	nieuwbouwwijken.		
	
Omdat	er	op	vijf	van	de	zeven	dagen	(bijna)	niets	op	het	terrein	van	SC	Hercules	gebeurd,	worden	er	
breedtesportactiviteiten	georganiseerd	voor	jong	en	oud.	Op	27-09-2019	vindt	er,	in	dit	kader,	een	
seniorenevent	plaats.	Dit	event	wordt	in	samenwerking	met	TVZ,	Sociale	Wijkteams,	sportbedrijf	en	diverse	
ouderen	bonden	georganiseerd.	Het	doel	hiervan	is:	leden	en/of	vrijwilligers	werven.	Dit	event	zal	
voorafgaand	veel	publiciteit	krijgen.		
	
3:	Voetbalzaken	
SC	Hercules	wil	de	leden	voorzien	van	kwaliteitstrainingen.	Dit	gaat	gepaard	met	goed	opgeleide	trainers.	
Om	dit	te	bevorderen	is	SC	hercules	voornemens	om	opleidingen/cursussen	vanuit	de	KNVB	te	financieren	
voor	betrokkenen	die	interesse	hebben	in	een	trainerschap.	Ook	wanneer	dit	een	UEFA-C	opleiding/cursus	
betreft.	De	opgeleide	trainers	worden,	middels	een	contract,	voor	een	bepaald	termijn	gebonden	aan	de	
club.	Indien	de	trainers	besluiten	om	de	club	eerder	te	verlaten,	dan	zullen	zij	de	kosten	van	de	
opleiding/cursus	moeten	terugbetalen.		
	
De	vergoedingen	voor	de	trainers	zullen	meer	gebaseerd	moeten	gaan	worden	op	de	“Benchmark”:	een	
onderzoek	naar	betalingen	aan	trainers	door	het	land	heen.	SC	Hercules	is	zich	ervan	bewust	dat	onze	club	
in	een	duurdere	regio	ligt.	Aankomend	seizoen	zullen	alle	trainers	uitbetaald	worden	o.b.v.	kennis	en	het	
niveau	waarop	training	wordt	gegeven.		
	
Aan	de	aanwezigen	op	de	ALV	wordt	goedkeuring	gevraagd	om	de	winstpremies	van	de	zondag	H	1.	niet	
meer	uit	te	betalen.	Wel	zal	er	een	budget	vrijgemaakt	worden	voor	de	gehele	selectie.	De	aanwezigen	
keuren	dit	voorstel	goed.		
	
4:	Inzet	vrijwilligers	
Afgelopen	seizoen	is	gebleken	dat	de	kantinebezetting,	aan	het	begin	van	het	seizoen,	goed	is	opgepakt.	
Echter,	naar	verloop	van	tijd	zijn	er	bijna	geen	vrijwilligers	van	de	teams	geweest	die	in	de	kantine	hebben	
gestaan.	Om	dit	probleem	aankomend	seizoen	te	voorkomen,	heeft	het	bestuur	een	brief	opgesteld	die	
aan	het	begin	van	het	nieuwe	seizoen	naar	de	leden	verzonden	zal	worden.	Hierdoor	kan	men	aangeven	
wat	voor	vrijwilligerswerk	zij	binnen	de	club	willen	verrichtten.	Doen	zij	dit	niet?	Dan	wil	het	bestuur	het	
boetebedrag	verhogen	van	€35,-	naar	€50,-.	Qua	frequentie	wordt	er	hoog	ingezet,	zodat	dit	nog	naar	
beneden	kan	worden	bijgesteld	als	blijkt	dat	er	te	veel	vrijwilligers	zijn	voor	bijvoorbeeld	de	kantine.	De	
aanwezigen	keuren	bovenstaande	goed.	Er	zal	worden	toegezien	op	de	handhaving	van	het	sanctioneren.		
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Wat	wordt	er	gedaan	met	de	sanctie	gelden	die	binnenkomen	bij	de	club?	
Jan:	‘Deze	gelden	zullen	worden	ingezet	om	mensen	in	te	huren.	Het	is	nog	niet	concreet	wie,	maar	er	zijn	al	
veel	aanmeldingen	vanuit	de	MO19.’	
	
5:	Verhuur	
De	loggia	wordt	per	01-09-2019	een	sportfysio	praktijk	onder	leiding	van	Suzanne	Wildenberg.	Dit	is	
financieel	voordelig,	want	SC	Hercules	gaat	hierdoor	minder	speelrecht	betalen.	Naast	de	verhuur	van	de	
loggia,	zal	de	sporthal	in	de	toekomst	vaker	verhuurd	worden	in	het	kader	van	breedtesport.	Momenteel	is	
de	hal	voor	zowel	intern	als	extern	gebruik.	SC	Hercules	heeft	voorrang	op	de	huurders	van	de	zaal	bij	
winterse	weersomstandigheden.	Tevens	wordt	onderzocht	wat	de	mogelijkheden	zijn	voor	het	organiseren	
van	een	buitenschoolse	sportopvang.		
	
6:	Overige	doelen	
SC	Hercules	wil	de	gemeente	vragen	om	het	C-veld	te	voorzien	van	kunstgras	en	het	kunstgras	op	A-veld	te	
vervangen	in	verband	met	de	verzakking	hiervan.	Het	B-veld	kan	dan	nog,	voor	ongeveer	5	jaren,	blijven	
liggen.	Van	het	D-veld	wil	SC	Hercules,	in	samenwerking	met	TVZ,	een	multifunctioneel	veld	maken.	Er	is	
nog	geen	concreet	plan	over	de	indeling	hiervan.	
	
Het	bestuursmodel	
-	Wietse	Butter	richt	zich	met	ingang	van	het	nieuwe	seizoen	op	Jeugdzaken	
-	Een	ouder	heeft	zichzelf	beschikbaar	gesteld	om	de	website	te	beheren	
-	Isabelle	Numan	heeft	de	rol	van	secretaris	aangenomen	
Jan	benoemd	dat	er	nog	onvoldoende	mensen	deelnemen	aan	de	verschillende	commissies	en	roept	op	om	
energie	te	steken	in	het	werven	van	leden.		
	
Financiën	
Klaas	vertelt	dat	de	contributie	van	SC	Hercules	jaarlijks	met	4%	is	gestegen	en	hoort	te	stijgen	in	verband	
met	de	kunstgrastaks.	Ten	opzichte	van	andere	verenigingen	is	SC	Hercules	echter	een	vrij	dure	club	en	
daarom	zijn	de	contributie	bedragen	voor	de	komende	tijd	bevroren.	Daarnaast	worden	de	
contributiebedragen	voor	de	mini’s	en	de		8-	en	9-jarigen	verlaagd	om	de	instroom	te	bespoedigen.	De	
aanwezigen	keurden	dit	goed.		
	
Doordat	de	club	nu	samenwerkt	met	Excellent	ledenadministratie,	ontvangen	wanbetalers	een	incasso.	
Daarnaast	rekent	Excellent	ledenadministratie	bij	een	kwartaalbetaling	€2,50	extra.	Per	kwartaal	betalen	
leden	dus	meer.		
	
Resultaat	2018-2019	
De	club	is	in	groene	cijfers	geëindigd.	Dit	is	echter	wel	een	voorlopig	resultaat.	Er	zullen	nog	enkele	
afrekeningen	komen,	bijvoorbeeld	van	de	KNVB	i.v.m.	boetebedragen.	Het	voorstel	is	dan	ook	om	
aankomend	seizoen	strenger	toe	te	zien	op	de	betaling	van	boetes	door	leden	zelf.		
	
Op	basis	van	het	voorlopige	resultaat	kan	gesteld	worden	dat	de	begroting	nagenoeg	gehaald	is.	De	
oorzaak	hiervan	is	met	name	terug	te	vinden	aan	de	inkomsten	uit	toernooien.	Ook	zijn	er	een	aantal	
meevallers,	namelijk:	sponsor	opbrengst,	horeca	en	loterijen.	
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Er	is	een	nieuwe	begroting	opgesteld	en	deze	is	vrij	realistisch.	Wij	gaan	er	met	volle	moed	tegenaan.		
	
Stichting	vs.	Coöperatie	
Indien	de	Stichting	een	Coöperatie	wordt,	behoudt	SC	Hercules	een	BTW	voordeel	van	12%.	Daarnaast	
kunnen	de	velden	dan	per	01-01-2020	BTW	vrij	gehuurd	worden	van	de	gemeente.		Indien	SC	Hercules,	
samen	met	andere	clubs,	een	investering	doet	van	minstens	€	25.000,-,	maakt	SC	Hercules	aanspraak	op	de	
BOSA	subsidie.	Dit	alles	is	nog	niet	gerealiseerd.	Er	vinden	nog	gesprekken	plaats	met	de	gemeente.		
	
Vraag:	Waarom	is	de	gemeente	hierbij	nodig?	
Antwoord:	Indien	dit	alles	gerealiseerd	wordt,	is	SC	Hercules	een	non-profit	organisatie.	Hierdoor	kan	SC	
Hercules	zelfstandig	subsidies	aanvragen.	
	
	
Rondvraag	en	sluiting	
Er	wordt	gevraagd	wie	er	zitting	gaan	nemen	in	de	coöperatie.	Vooralsnog	zullen	Jan	de	Haas	en	
afgevaardigden	van	TVZ	deze	rol	op	zich	nemen.		
	
De	Algemene	Ledenvergadering	wordt	om	22:30	uur	gesloten.	Alle	leden	worden	bedankt	voor	
hun	aanwezigheid.	

	


